保护动物的英语演讲稿高二水平
国际多么美好，生态需求平衡。食物链互相制约，换来调和一片。人类欲望贪婪，屠戮动物万千。多少珍稀动物，眼看就要灭绝。一起来看看保护动物的英语演讲稿高二水平，欢迎查阅!
保护动物的英语演讲稿1
Do you love animals? Animals and human beings are the owner of this beautiful planet that we all have the right to freedom of survival on this planet， have the right to enjoy nature gives us everything， this is our mon homeland。
However， in the eyes of some people， but these animals is some lose your life， no life， no feelings。 They are just delicious or money can buy the things on the table， the people in order to kill all kinds of animals and birds， fur clothing and food in order to the so-called "mouth" a lot of killing selling duck， full mountain bird nets， traps set， overrun by shocking animal remains， such as there are numerous unsubstantiated reports that have appeared。 Dropped sharply in animal species， some animals have bee extinct or endangered， too cruel。 Don't know what those people long is the heart of stone， if left unchecked， we can no longer hear birds schools of thought contend， and can't see the fish live the bottom of the sea， many animals will bee "according to historical records"。 The world will no longer be rich and colorful， the world will only greedy human lonely and sad。 This is the tragedy of the entire human race。
Have a word said good， protect animals is to love ourselves， any kind of animal in nature are one part of the food chain， a ring is indispensable， the lack of any one ring will upset the balance of nature， to suffer or ourselves， many animals are friends of human beings， human beings are not often divides into the animal beneficial insects and pests? If beneficial insects is destroyed， it is how a situation? If extinction beneficial insects pests also ceased to exist， the survival of the animal extinction is closely related to our life。
To protect animals， cherish life， is that we call， from the bottom of his heart。 We should start from around things， care for small animals， care for the weak life， refuse to eat wild animals， refused to wear clothes made of animal skins， animal bones， accessories and supplies。 Resolutely resist the behavior of animal cruelty， and animals together for us to build a harmonious coexistence of their homes。
你热爱动物吗?动物和人类一样都是我们这个美丽星球的拥有者，都有权利在这个星球上自由的生存，都有权利享有大自然赋予我们的一切，这是我们共同的家园。
然而在有些人眼中，这些动物可是是一些任人宰割、没有生命、没有感情的东西。它们可是是餐桌上的美味或能换取金钱的物品，人们为了皮衣和食品杀死各种飞禽走兽，为了所谓“口福”很多捕杀贩卖山珍野味，满山的捕鸟网，遍野的捕兽套，令人触目惊心的动物残骸，诸如此类的报道屡见不鲜，不绝于声。致使动物种类大幅减少，有些动物已经灭绝或濒于灭绝，太残忍了。不明白那些人长的是怎样的铁石心肠，如果任其发展下去，我们再也听不到百鸟争鸣，再看不到鱼翔海底，许多动物将成为“据史料记载”。这个世界将不再丰富多彩，这个世界将只剩下贪婪人类的孤独和凄凉。这是整个人类的悲哀。
有一句话说的好，保护动物就等于爱护我们自我，大自然中的任何一种动物都是食物链的一环，一环不可缺少，缺少任何一环都会打乱自然界的平衡，遭殃的还是我们自我，许多动物都是人类的朋友，人类自我不是经常把动物分为益虫和害虫吗?如果益虫都灭绝了，那会是怎样一种情景呢?如果害虫灭绝益虫也不复存在，动物的生存灭绝与我们的生活密切相关。
保护动物，珍惜生命，是我们从心底发出的呼唤。我们要从身边的小事做起，爱护小动物，爱护弱小生命，拒绝食用野生动物，拒绝穿戴使用兽皮、兽骨做的衣服，饰品和用品。坚决抵制残害动物的行为，为我们和动物共同营造一个和谐共存的家园。
保护动物的英语演讲稿2
We need to protect small animals， especially chickens this kind of small animals， because chickens can call in the morning we wake up， can have another round of eggs， chicken can also provide for us。
On one occasion， my mother and I serving market， hear an old woman Shouting: "chicken， chicken fat and tender today!" Mother said: "today， we buy a chicken home， stew to drink。" I said: "ok。" But wanted to think: if we ate chicken， then you can't eat eggs， he said to mother: "no， eat the chicken， there is no egg。" "The silly child， you fuck what blind heart!" Mother threw themselves to pull me to the other side of the chicken。 Granny is kill chicken chicken， she plucked chicken's neck hair， the knife in chicken neck hard a few strokes。 Chicken blood spray to the surrounding， struggled for a few times and he died。 "So cruel， I don't want to eat chicken!" My mother to protest loudly。 "Well， don't buy， we will go to buy some vegetables。" Maybe my mother also feel cruel， agreed。
If our life does not have the animal， the world will bee very lonely。 ， we need to protect animals from oneself: eat less meat， less wear leather sweater; See someone humiliate animal， to bravely to e forward to persuade them。
To protect animals， everyone duty!
我们要保护小动物，异常是小鸡这类弱小的动物，因为小鸡早晨能够叫我们起床，能够生一个又一个圆圆的的鸡蛋，还能够供给鸡肉给我们吃。
有一次，我和妈妈上菜市场，听见一位老奶奶在喊：“卖鸡了，今日的鸡又肥又嫩!”妈妈说：“今日，我们买一只鸡回家，炖汤喝。”我说：“好吧。”可又想了想：如果我们吃了鸡，那么就吃不到鸡蛋了，就对妈妈说：“不行，吃了鸡就没有鸡蛋吃了。”“傻孩子，你瞎操什么心啊!”妈妈不由分说地把我拉到卖鸡的那边。卖鸡的老奶奶正在杀鸡，只见她拔下鸡脖子上的毛，拿刀用力地在鸡脖子上划了几下。血喷向了四周，鸡挣扎了几下就死了。“太残忍了，我不要吃鸡!”我向妈妈大声的抗议。“好吧，不买了，我们就去买点蔬菜吧。”也许妈妈也觉得残忍，就同意了。
假如我们的生活中没有了动物，世界就会变得很孤独。我们要保护动物，从自身做起：少吃肉类食品，少穿皮衣毛衣;看见别人欺负动物，要勇敢地站出来劝说他们。
保护动物，人人有责!
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Animals have a lot of beneficial to people， such as a dragonfly， frogs， and so on。
Let's say a dragonfly， it is a beneficial insects， it can be more benefits to people。 It lives in a small pond and catch insects。 Some people， catch dragonflies， catching dragonflies， caught after sold everywhere。 We should give us a protection law for the dragonfly， if they dare to catch dragonflies， catching dragonflies， is just that， to the police。
The frog is not exceptional also， it is also catch insect expert， however， it lives in the pool near the crops， sometimes， it is also to the ground， next to catch insects， people call it a good helper to protect the crops。 Some children， next to the pool， catch frogs， back home， eat frogs。 We should be in the pool a tree brand， with "protect the frog， everyone duty"， someone so as not to catch frogs。
If it were not for the beneficial animals， insects would increase。 In this way， even the spirit of pesticides and pest control。 We should to protect animals together。
对人有益的动物有很多，例如有蜻蜓、青蛙等等。
我们先说蜻蜓吧，它是益虫，它对人的益处可多了。它生活在小池子旁边，捕捉害虫。有些人，捉蜻蜓，捕蜻蜓，捉住后到处卖。我们应给立一个保护蜻蜓法，如果他们再敢捉蜻蜓，捕蜻蜓，就是知法犯法，交给警察叔叔处理。
青蛙也不例外，它也是捕捉害虫的能手，可是，它生活在庄稼附近的池子旁边，有时候，它也到庄稼地，旁边捕捉害虫，人们都称它保护庄稼的好帮手。有的小朋友，到池子旁边，捕捉青蛙，回家后，吃青蛙。我们应当在池子旁边树一个牌子，上头写着“保护青蛙，人人有责”，这样就不会有人捕捉青蛙了。
如果没有这些有益动物，害虫就会增多。这样，连农药和灭害灵都不行了。我们应给共同保护动物。
保护动物的英语演讲稿4
Animals Need Protecting Animals are natural resources that people have wasted all through our history。 Animals have been killed for their fur and feathers， for food， for sport， and simply because they were in the way。 Thousands of kinds of animals have disappeared from the earth forever。 Hundreds more are on the danger list today。
About 170 kinds in the United States aloneare considered in danger。 Why should people care? Because we need animals， and because once they are gone， there will never be any more。Animals are more than just beautiful or interesting。 They are more than just a source of food。 Every animal has its place in the balance of nature。 Destroying one kind of animal can create many problems。 For example， when farmers killed large numbers of hawks， the farmers' stores of corn and grain were destroyed by rats and mice。 Why? Because hawks eat rats and mice， with no hawks to keep down their numbers， the rats and mice multiplied quickly。 Luckily， some people are working to help save the animals。
Some groups raise money to let people know about the problem。 And they try to get the governments to pass laws protecting animals in danger。 Quite a few countries have passed laws。 These laws forbid the killing of any animal or planton the danger list。 Slowly， the number of some animals in danger is growing。
动物需要保护动物是自然资源，人们浪费了所有经过我们的历史。动物被杀的毛皮和羽毛，食物，运动，仅仅因为他们的方式。成千上万种动物已经从这个地球上永远地消失了。数以百计的今日也在名单之列。
在美国大约有170种aloneare认为是危险的。为什么人们会在意吗?因为我们需要动物，因为一旦他们消失了，再也不会了。动物不仅仅仅是漂亮或趣味。他们不仅仅仅是一种食物。每个动物都有其自然的平衡。毁灭一种动物会产生很多问题。例如，当农民杀死很多的鹰派，农民的玉米和谷物被老鼠和老鼠。为什么?因为鹰吃鼠类，没有鹰控制它们的数量，鼠类繁殖很快。幸运的是，有些人正在努力帮忙拯救这些动物。
一些组织筹钱让人们了解这一问题。和他们试图使政府经过保护濒危动物的法律。很多国家已经经过了法律。这些法律禁止杀害任何动物或planton名单之列。慢慢地，某些濒危动物的数目正在增长。
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Many animals are in danger of dying out. As is shown in the chart, we can see the number of animal species decreases faster and faster and this trend will continue. From 1980 to 2010, at least 1 million animal species have disappeared. Worse still, more and more wild animals are in great danger. It is not a piece of sensational news; it is a fact, a harsh reality. Unfortunately, we may not see these animals in the near future.
很多动物频临灭绝的危险。图表显示，我们可以看到动物物种数量下降的速度越来越快，而且这种趋势将会持续下去。从1980年到2010年，至少有100万动物物种已经消失。更糟糕的是，越来越多的野生动物处于巨大的危险中。这不是一则耸人听闻的新闻，这是一个事实，一个残酷的事实。不幸的是，将来我们可能看不到这些动物了。
From the second picture, we can find some reasons. Why is the number of animal species declining year by year? Apparently animals have become victims of fashion industry. Animal skin has been used to make fashionable clothes and these clothes sell at a high price. So some greedy people begin to kill animals in a large quantity. This irresponsible behavior not only breaks the balance of nature but also endangers the living environment of human beings.
从第二幅图我们可以找到一些原因。为什么动物物种的数量一年年的减少呢?显然，动物成为了时尚工业的受害者。动物的皮被用来做时髦的衣服，而且这些衣服都是高价出售。因此，一些贪婪的人就开始大量屠杀动物。这种不负责任的行为不仅打破了自然的平衡，而且使人类居住环境陷入危险。
As far as I am concerned, something must be done to stop this illegal action. We believe "no buying, no killing". First, we must make concerning laws to protect these animals in danger. Second, we must take some measures to protect animals effectively. Animals are our friends and part of our environment. Third, we should raise people's awareness to protect animals and our environment. In this way, we can build a harmonious society and ensure a sustainable development.
在我看来，我们必须要做些什么来阻止这种违法行为。我相信“没有买，就没有杀”。首先，我们必须制定有关法律来保护这些处于危险中的动物。其次，我们必须采取一些措施有效的保护动物。动物是人类的朋友，也是我们环境的一部分。再次，我们应该提高人们保护动物和环境的意识。这样一来，我们就可以建立一个和谐的社会，确保其可持续发展。
